
Zápis z jednání STK ÚKAS ze dne 5. 11. 2015 – č. 3/2015 
 

 

 

Přítomni: Flanderka, Janouch, Durila, Brůžek, Laluha, Calda 

 

Omluveni:  Pavlík, Peřina (oba na telefonu pro případné názory) 

 
1. Hodnocení krajského přeboru v přespolním běhu 

- krajský přebor v přespolním běhu měl nejslabší účast za poslední roky 

- nedostatečné zázemí na převléknutí, také chyběla možnost jakéhokoliv občerstvení (čaj, káva 

apod.) 

2. Hodnocení sezóny na dráze 2015 

- Krajské přebory na dráze proběhly celkem bez problémů až na konflikt se zástupci ASK Elna 

Počerady při KP jednotlivců juniorstva, dorostu a staršího žactva – neoprávněný start 

mladšího žactva a poté nechut zaplatit za tyto starty startovné mimo soutěž (zaplaceno až 4 

měsíce po závodech po několik urgencích ze strany pořadatele i ÚKAS) 

 

3.  Halová brožura 2016          

- Proběhla diskuse nad halovou brožurou 2016 

- Většina členů STK ÚKAS je stále názoru udělovat titul a rozdávat medaile až při startu 3 

závodníků či závodnic  

- STK ÚKAS navrhuje pro KP mladšího žactva v hale nerozšiřovat starty o elévy – tedy pouze 

start mladšího žactva ročníků 2003 - 2004 – je třeba toto odsouhlasit či rozporovat na VV 

ÚKAS 

4.   Sezóna na dráze 2016 

- Komise vzala na vědomí návrh Libereckého kraje spojit některé krajské přebory s Ústeckým 

krajem. 

- Po dlouhé diskusi a i telefonátech s omluvenými členy STK pověřila STK ÚKAS předsedu p. 

Petra Flanderka jednat se zástupci Libereckého kraje o možném spojení KP jednotlivců mužů a 

žen, KP jednotlivců juniostva a dorostu a případně KP družstev mužů a žen. 

 

 

Příští jednání STK ÚKAS proběhne 15. 12. 2015 v 16 hodin v budově SčVaK. 

 

 

 

Petr Flanderka 
předseda STK ÚKAS 


